

授權書
POWER OF ATTORNEY

本人/ 本公司係

址設於

，茲委任李良志(澳門居民身份證號碼: 5031250(3))、何淑媛(澳門居民身份證號碼: 7095231(2))、李良熙(澳門居民身份證號碼: 5030943(4))、及李良驥(澳門居民身份證號碼: 5180333(6))，址設於澳門特別行政區北京街 126 號怡德商業中心 14 樓 D 座，為本人/本公司在澳門特別行政區之代理人，各人中任一人均有全權代表本人/本公司向澳門特別行政區有關當局，特別是經濟局，提出發明專利、實用專利、及商標、設計、新型註冊之申請，移轉及授權之登記，對此之修正撤回或放棄，繳交年費及批給手續費，領取各種憑證，提出異議、無效、及撤銷申請，及進行上述各項權利有關的任何其他行為。

I/We,

residing/having a principal office at

do hereby appoint LEI LEONG CHI (BIR No. 5031250(3)), HO SOK NUN (BIR No. 7095231(2)), LEI LEONG HEI (BIR No. 5030943(4)), and LEI LEONG KEI (BIR No. 5180333(6)), all with domicile at the Special Administrative Region of Macau, at Rue de Pequim, No.126, Centro Comercial de I Tak, 14 andar D, jointly and severally, as my/our attorneys, with full power to file and prosecute applications with the competent authority of the Special Administrative Region of Macau, in particular The Economic Services, for grant of patents, utility models, as well as the registration or renewal of trademarks, designs and patterns, and/or recordation of assignments and licenses, to make amendments thereto, to withdraw or abandon such applications or registrations relating to such applications, to pay annuity fees and grant fees, to receive certificates and other documents relating to such applications, to initiate proceedings of opposition, invalidation, and cancellation in connection with such applications, to perform all other formalities and acts and to perform any actions in connection with the subject matter.

委託人姓名或單位名稱

Name of the Applicant :

法定代表人 :

Name of the legal representative :

(If the Applicant is a legal entity)

簽字 Signature :

日期 Date :
